
جام جهانی باشگاه های ۲۰۲۵ در حالی 
برگزار می شود که ستاره هایی چون رونالدو، 
نیمار و صلاح غایب هستند.به گزارش تسنیم، 
جام جهانی باشگاه ها ۲۰۲۵ قرار است از 14 
ژوئن تا 13 جولای در ایالات متحده برگزار شود. 
در این رویداد بزرگ تقریباً تمام تیم های برتر 
ح فوتبال حضور خواهند  و ستاره های مطر
داشت اما برخی از بازیکنان نامدار نیز غایب 

خواهند بود. 

)    کریستیانو رونالدو )النصر
غیبت رونالدو بزرگ ترین ضربه به پوشش 
رسانه ای جام جهانی باشگاه ها محسوب 
می شود. حضور او می توانست توجه جهانی را 
به این تورنمنت جلب کند، به  ویژه با احتمال 
لیونل مسی. داستان  با  رویارویی مجدد 
از  )پس  جام  این  به  کریستیانو  بازگشت 
قهرمانی در لیگ ملت ها( می توانست بسیار 
جذاب باشد.النصر به جام جهانی باشگاه ها 
راه نیافت، زیرا سهمیه کنفدراسیون فوتبال 
آسیا )AFC( به سه برنده لیگ قهرمانان 
( و  آسیا )الهلال، العین و اوراوا رد دایموندز
تیم برتر در رتبه بندی ضریب AFC در چهار 
سال گذشته یعنی اولسان هیوندایی تعلق 
گرفت. با این وجود، بحث هایی برای حضور 
ح بود. جانی اینفانتینو، رئیس  رونالدو مطر
کراتی  فیفا اواخر ماه می اشاره کرد که مذا
درباره شرکت این بازیکن 4۰ ساله پرتغالی در 
جام جهانی باشگاه ها در جریان است، اما در 
نهایت کریستیانو خود اعلام کرد که در جام 

جهانی باشگاه ها ۲۰۲۵ بازی نخواهد کرد.

   محمد صلاح )لیورپول(
و عضو  بازیکنان جهان  بهترین  از  یکی 
یکی از برجسته ترین باشگاه های دنیا، جام  
جهانی باشگاه ها ۲۰۲۵ را از دست خواهد 
داد. لیورپول در چهار سال گذشته قهرمان 
لیگ قهرمانان اروپا نشده است؛ در حالی که 
منچسترسیتی و چلسی از انگلیس این عنوان 
را کسب کرده اند. فیفا برای جلوگیری از حضور 
، محدودیتی  بیش از حد تیم ها از یک کشور
کثر دو تیم( اعمال کرده است. بنابراین،  )حدا
ضریب بالای لیورپول در رتبه بندی یوفا نیز 
کارساز نشد و این تیم از حضور در جام جهانی 
باشگاه ها باز ماند.صلاح فصل ۲۰۲۵/۲۰۲4 
فوق العاده ای را پشت سر گذاشته و یکی از 

مدعیان توپ طلا به شمار می رود؛ هر چند 
کنون جزو دو یا سه مدعی اصلی نیست،  او ا
اما حضور موفق در جام جهانی می توانست 
شانس او را به شکل چشمگیری افزایش دهد.

کا )آرسنال(    بوکایو سا
آرسنال نیز در سال های اخیر قهرمان لیگ 
قهرمانان اروپا نشده، بنابراین آنها هم از جام 
جهانی محروم شدند. حیف است که بوکایو 
کا، وینگر ۲3 ساله و یکی از همه کاره ترین و  سا
بااستعدادترین فوتبالیست های اروپا را در این 
کنون برای آرسنال  مسابقات نخواهیم دید. ا
کا مهم است که پیش از فصل جدید  و سا

استراحت کافی داشته باشند.

ک )نیوکاسل(    الکساندر ایسا
ک یکی از قدرتمندترین مهاجمان  ایسا
حال حاضر دنیاست. این بازیکن ۲۵ ساله 
سوئدی فصل گذشته در 34 بازی لیگ برتر 
۲3 گل به ثمر رساند و به نیوکاسل کمک کرد 
تا جام اتحادیه را پس از 7۰ سال کسب کند. 
باشگاه های بزرگ برای جذب الکساندر به 
صف شده اند اما به نظر می رسد او در سنت 
جیمز پارک باقی خواهد ماند. نیوکاسل با 
ک،  تعیین قیمت 1۵۰ میلیون پوند برای ایسا
خواستاران بالقوه را دلسرد کرد. خود باشگاه 
نیز به لیگ قهرمانان اروپا راه یافته، پس چرا 

این بازیکن سوئدی باید برود؟.

   ویکتور گیوکرش )اسپورتینگ لیسبون(
عضوی  عنوان  به  می توانست  گیوکرس 

از یکی از باشگاه های برتر اروپا راهی جام 
جهانی باشگاه ها شود. با این حال، این 
بازیکن ۲7 ساله سوئدی هنوز در اسپورتینگ 
حضور دارد. ویکتور با فردریکو وارانداس، 
رئیس باشگاه لیسبون اختلاف داشت؛ او 
گر باشگاه پیشنهادی 6۰  قول داده بود که ا
تا 7۰ میلیون یورویی دریافت کند، مهاجم 
کنون اسپورتینگ بار  را آزاد خواهد کرد. اما ا
دیگر قیمت این بازیکن را افزایش داده است. 
گیوکرس اولتیماتوم داده که یا فروخته می شود 
یا از بازی برای باشگاه لیسبون خودداری 
خواهد کرد.در حال حاضر منچستر یونایتد 
اصلی ترین مشتری ویکتور است. آرسنال و 
لیورپول نیز به این بازیکن علاقمندند. اما 
گر پاری سن ژرمن یا چلسی همین الان  حتی ا
برای گیوکرس اقدام کنند، او در جام جهانی 
۲۰۲۵ بازی نخواهد کرد )زیرا لیست بازیکنان 
از قبل ثبت شده است(. بنابراین، باید چهار 
سال دیگر منتظر حضور این بازیکن سوئدی 

در جام جهانی باشگاه ها باشیم.

   رافائل لئائو )میلان(
لئائو بهترین فصل ۲۰۲۵/۲۰۲4 خود را پشت 
سر نگذاشت، درست مانند کل تیم میلان. 
با این حال، روحیه  رافائل با پیروزی با تیم 
ملی پرتغال در لیگ ملت ها در ماه ژوئن 
کمی بهبود یافت.سطح بالا و مهارت های 
عالی لئائو،  با وجود  یک سال نسبتاً ضعیف، 

کان پابرجاست.  کما
از سوی دیگر، میلان به دنبال فروش اوست 
گزینه های اصلی برای  و این وینگر یکی از 

انتقال است. بایرن مونیخ یکی از مدعیان 
جذب رافائل است. تیم مونیخی در جام 
جهانی باشگاه ها شرکت می کند، اما حتی 
گر این وینگر ۲6 ساله را بخرند، او در این  ا

تورنمنت بازی نخواهد کرد.

   فلوریان ویرتس )بایرلورکوزن(
ویرتس با مبلغ 1۵۰ میلیون یورو از بایر 
لورکوزن به لیورپول منتقل می شود. این 
گران ترین خرید تاریخ لیورپول و بزرگ ترین 
فروش برای لورکوزن خواهد بود؛ بنابرین، 
حتی بدون جام جهانی باشگاه ها تابستان 
برای فلوریان تاریخی خواهد شد. از آلمان، 
اساس  بر  تیم ها  )بهترین  مونیخ  بایرن 
رتبه بندی ضریب یوفا در چهار سال گذشته( 
و بوروسیا دورتموند )سومین تیم برتر( به این 
مسابقات راه یافته اند. بایر لورکوزن در نهایت 
پایین تر از همتایان خود قرار گرفت، بنابراین 

آنها در حال استراحت هستند.

   برونو فرناندز )منچستر یونایتد(
منچستریونایتد فصل گذشته در لیگ برتر 
در رتبه پانزدهم قرار گرفت. این باشگاه بیشتر 
به بقا نزدیک بود تا حضور در جام جهانی 

باشگاه ها. 
منچستر یونایتد نه با قهرمانی در لیگ 
قهرمانان اروپا و نه از طریق جدول ضریب یوفا 
به جام جهانی راه نیافت. حیف است که برونو 
فرناندز این تورنمنت به روز شده را از دست 
بدهد. این بازیکن پرتغالی یکی از معدود 
بازیکنان منچستر یونایتد است که با جایگاه 

و اعتبار باشگاه همخوانی دارد.

   نیمار )سانتوس(
گر سانتوس به جام جهانی صعود  حتی ا
که  داشت  وجود  احتمال  این  می کرد، 
نیمار جام جهانی ۲۰۲۵ را از دست بدهد. 
 ، کارناوال، تولد خواهرش، یک تورنمنت پوکر
مصدومیت… این مهاجم راه های زیادی 
برای دوری از میدان داشت. اما چقدر دوست 
داشتیم یک بار دیگر جادوی نیمار را در 
یک تورنمنت بزرگ ببینیم! با این حال، این 
مهاجم 33 ساله هنوز حتی در مسابقات 
قهرمانی برزیل هم ندرخشیده است. بعید 
است که نیمار را در جام جهانی بعدی نیز 

ببینیم.
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غایبان بزرگ جام جهانی باشگاه ها؛ از رونالدو تا نیمار و صلاح!

گفتوگو
 : کبرپور ا

 سرمربی استقلال 
فردای قهرمانی باید معرفی می شد

بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال معتقد است 
که تعلل بیش از حد مدیران استقلال در معرفی 
سرمربی جدید به ضرر این تیم تمام می شود. علیرضا 
کبرپور در گفت وگو با تسنیم در خصوص حملات  ا
اخیر رژیم صهیونیستی به ایران اظهار داشت: 
خیلی متاسفم و جا دارد شهادت فرماندهان سپاه را 
تسلیت بگویم. من خودم در تبریز هستم و از ساعت 
۵ صبح صداهای مهیبی را شنیدیم، البته منطقه ای 
که مورد حمله قرار گرفته بود از منزل ما فاصله ای دور 
دارد اما با این حال صدای ناهنجاری را ما شنیدیم. 
من امیدوارم هرچه زودتر این شرایط پایان یابد و 
همه مردم ایران در آرامش کامل زندگی کنند. وی در 
کنش به این موضوع که با این شرایط، کار استقلال  وا
برای استخدام سرمربی خارجی سخت تر از گذشته 
گر این  شد، گفت: کار خیلی سخت شده است، ا
شرایط ادامه دار باشد، فکر نمی کنم که کسی حاضر 
شود به ایران بیاید. به عقیده من مدیران باشگاه 
اشتباه بزرگی کردند که کار را اینقدر طول دادند، 
طبیعی است که یک خارجی نخواهد در چنین 
شرایطی در ایران کار کند. متاسفانه مدیران باشگاه 
گفتند که چون تیم در جام حذفی حضور دارد ما هیچ 
اقدامی در نقل و انتقالات نخواهیم داشت، البته 
این حرف درستی بود اما آنها می توانستند در پشت 
کرات شان را انجام دهند و طوری عمل  پرده مذا
کنند که فردای قهرمانی، سرمربی جدید را معرفی 
کنند اما هنوز هم می بینیم که تیم رهاست و تکلیف 
سرمربی مشخص نشده است. بازیکن پیشین تیم 
فوتبال استقلال ادامه داد: من به مدیران استقلال 
پیشنهاد می کنم که زمان را از دست ندهند، یک 
مربی داخلی باتجربه را انتخاب کنند و زمان را بیش 
از این از دست ندهند، چون در این شرایط تنها روزها 
می گذرند و هیچ توافقی هم با سرمربی خارجی صورت 
ج شود و  نمی گیرد. تیم باید از این بلاتکلیفی خار
هرچه زودتر برنامه اردوهای پیش فصل و شروع 
تمرینات مشخص شود وگرنه فصل آینده نمی توانیم 
کبرپور در  انتظار موفقیت استقلال را داشته باشیم. ا
کنش به جذب آقاسی و رزاقی نیا توسط باشگاه  وا
استقلال تصریح کرد: جذب ۲ بازیکن هم نمی تواند 
انتظارات را برآورده کند. نباید فراموش کنیم که 
استقلال برای موفقیت در لیگ برتر و همین طور 
کیفیت  لیگ قهرمانان آسیا ۲ نیاز به بازیکنان با
دارد و باید به خوبی تقویت شود، اما در حال حاضر 
روزها پشت سر هم در حال سپری شدن هستند. 
همان طور که گفتم باید یک مربی باتجربه داخلی را 
باید انتخاب کنیم تا با شناختی که از شرایط استقلال 
دارد بتوانیم این روزهای سخت را پشت سر بگذاریم. 
گر نتواند تمرینات پیش فصل خوبی را  استقلال ا

پشت سر بگذارد ضرر اش را در طول فصل می بیند. 

کوتـــــــــــاه
سیدورف با استقلال فسخ می کند

احتمال  اینکه  قرارداد همکاری کلارنس سیدورف و باشگاه استقلال 
ک ایران، از  فسخ شود وجود دارد!در پی حملات اسرائیل به خا
ساختمان باشگاه استقلال تهران خبر می رسد احتمال اینکه  قرارداد 
کلارنس سیدورف و باشگاه استقلال فسخ شود وجود  همکاری 
گفته می شود احتمالا او کل دستمزد خود را نیز از آبی ها خواهد  دارد!

گرفت. 

 تعطیل شد
ً
فوتبال در تهران رسما

تعطیل  هفته  یک  مدت  به  تهران  استان  فوتبال  مسابقات 
شدند.  مسابقات فوتبال استان تهران به مدت یک هفته تعطیل شد. 
این تصمیم بنا به دستور سید میرشاد ماجدی، ریاست هیات فوتبال 
استان تهران و به تبعیت از فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران 
اتخاذ گردیده است. بنابر این تصمیم طی یک هفته آتی هیچ مسابقه 
رسمی فوتبال در استان تهران انجام نخواهد شد و همه باشگاه ها ملزم 

به اجرای این دستور خواهند بود. 

 اسماعیل کارتال 
در آستانه جدایی از پرسپولیس

شایعه انصراف اسماعیل کارتال از ترکیه به تهران رسیده است. حمله 
جنایتکارانه اسراییل به ایران باعث شد بسیاری از مربیان و بازیکنان 
خارجی شاغل در فوتبال ایران از سفر به تهران و ادامه همکاری با 
باشگاه های ایرانی منصرف شوندیکی از این خارجی ها اسماعیل 
کارتال سرمربی ترک پرسپولیس است که در ترکیه شایعه شده طی ۲4 
ساعت گذشته در پی حمله اسراییل به ایران و درگیری میان ایران و 
اسرائیل، پیغام فرستاده شرایط ادامه همکاری با پرسپولیس را ندارد. 
البته مدیران پرسپولیس تا این لحظه از انتشار این خبر خودداری 
گاه به خبرنگار ما گفت؛ خبرنگاران ترکیه ای  کرده اند اما یک منبع آ
نزدیک به اسماعیل کارتال ادعا می کنند او تصمییم برای سفر به تهران 
ندارد مگر آنکه جنگ ایران و اسرائیل طی 7۲ ساعت آینده به پایان 
گر کارتال از همکاری با پرسپولیس  برسد و اوضاع دوباره عادی شود. ا
منصرف شود، پرسپولیس ناچار است بلافاصله یک سرمربی جدید 

تعیین کند. 

 استوری بازیکن خارجی استقلال 
در حمایت از ایران

مسعود جوما با انتشار عکسی حمایتش را از ایران در اتفاقات دو روز 
گذشته اعلام کرد.  بسیاری از بازیکنان و چهره های سرشناس دنیای 
فوتبال و ورزش در طول ساعات گذشته نسبت به حملات وحشیانه 
کنش نشان دادند و آن را به شدت  ک ایران وا رژیم اشغالگر قدس به خا
محکوم کردند. حالا نوبت به مهاجم خارجی فصل گذشته استقلال 
رسیده است. جوما که فصل گذشته به این باشگاه پیوست و چند 
روز قبل هم با انتشار پیامی در صفحه رسمی اش در شبکه اجتماعی 
گرام خبر از خداحافظی اش از این باشگاه داده بود، با انتشار  اینستا
عکسی از پرچم ایران حمایتش را از این کشور در این اتفاقات اعلام کرد. 

 استاندار همدان با اشاره به عبور میلیون ها زائر اربعین 
از مسیرهای این استان، از مدیران خواست از این ظرفیت 
تقویت  برای  بلکه  خدمت رسانی،  برای  نه تنها  بزرگ 
سرمایه گذاری، معرفی فرصت های اقتصادی و پیشرفت 

همه جانبه استان استفاده کنند. 
به گزارش روزنامه عصرآزادی حمید ملانوری شمسی 
استاندار همدان در دومین نشست ستاد اربعین حسینی 
استان با اشاره به عبور ۵ تا 6 میلیون زائر از این استان در 
ایام اربعین، این رویداد را فرصتی بی بدیل برای توسعه 
استان دانست و گفت: اربعین باید همانند دیگر حوزه ها 
کید کرد: از  در برنامه ریزی های استان دیده شود. وی تا
ظرفیت عظیم اربعین باید در راستای تحقق شعار سال، 
گردشگری  معرفی ظرفیت های سرمایه گذاری و رشد 

بهره برداری شود. 
ملانوری شمسی از تشکیل کمیته ای جدید در ستاد 
اربعین با عنوان »سرمایه گذاری برای تولید با بهره گیری 
از ظرفیت یاوران حسینی« خبر داد و گفت: این کمیته 
با مسئولیت معاون اقتصادی استانداری، ماموریت 
دارد فرصت های اقتصادی ناشی از این رویداد عظیم را 
شناسایی و فعال کند. استاندار با بیان اینکه میلیون ها زائر 

در مسیر همدان تردد می کنند، خواستار توجه به خدماتی 
کن گردشگری، تهیه  نظیر اسکان در هتل ها، بازدید از اما
سوغات و معرفی پروژه های اقتصادی به زائران شد و افزود: 
این تلاش ها باید در جهت پیشرفت استان هدایت شود. 
وی ادامه داد: ایمن سازی مسیرهای تردد زائران بسیار 
کنون ۵۰ نقطه حادثه خیز اصلاح شده و ۹  مهم است. تا
نقطه باقی مانده نیز باید پیش از اربعین ایمن سازی شود. 
کید کرد: هدف ما باید رسیدن به صفر فوتی در ایام  او تا

اربعین باشد. 
وضعیت  به  اشاره  با  همچنین  شمسی  ملانوری 
بهداشتی برخی مجتمع های بین راهی، خواستار نظارت 
مستمر بر خدمات رسانی و ارتقای زیرساخت های رفاهی 
کید بر نقش دهیاری ها و شهرداری ها در  شد. وی با تا
پشتیبانی از ایستگاه های صلواتی، گفت: موکب ها باید 
به گونه ای جانمایی شوند که مانع تردد و تجمع بیش 
از حد زائران نشوند. استاندار بر لزوم تقویت برنامه های 
فرهنگی با محوریت نماز، فلسفه عاشورا، نشاط اجتماعی، 
کید کرد و افزود:  تحکیم خانواده و تولید محتوای جذاب تا
بهره گیری از هنرهای مردمی مانند شاهنامه خوانی و سرود 
در موکب ها می تواند نقش مؤثری در جذب مخاطب 

داشته باشد. 

   شعار امسال ستاد اربعین هستیم بر عهدی که بستیم
از  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
فعال سازی سریع کمیته های 11گانه ستاد اربعین و 1۰ 
ستاد شهرستانی خبر داد و گفت: شعار امسال ستاد 
اربعین هستیم بر عهدی که بستیم است و باید در تمام 
ابعاد برنامه ها لحاظ شود. سردار رضا زارعی، جانشین 
فرمانده انتظامی استان نیز از آمادگی کامل پلیس برای 
اجرای طرح های انتظامی خبر داد و گفت: در هر موکب 
پلیس یار مستقر  و یک  امنیتی  گشت  تیم  اصلی یک 
خواهد بود. همچنین اداره گذرنامه به صورت ۲4 ساعته 
فعالیت خواهد داشت. مدیرکل مدیریت بحران استان 
همدان نیز با اشاره به دایر شدن 1۸۰ موکب در داخل و 
خارج از کشور توسط استان، خواستار بازنگری در ساختار 
خدمات رسانی، بهبود زیرساخت ها و تخصیص اعتبارات 
متناسب با حجم زائران عبوری از استان شد. وی افزود: 
همدان با وجود ارائه خدمات گسترده، همچنان به عنوان 
استان معین کردستان معرفی شده که لازم است این 

موضوع بازبینی شود.

استاندار همدان: 

همدان در مسیر اربعین فرصت طلایی برای سرمایه گذاری و توسعه

شــهرستان
 

 
گــــزارش

با همکاری شهرداری و میراث فرهنگی؛ 

 محدوده تاریخی قلعه صمصام 
احیاء می شود

رئیس اداره سیما و منظر معاونت شهرسازی و معماری 
ج، از آغاز همکاری  مشترک با اداره کل میراث  شهرداری کر
فرهنگی استان برای احیای محدوده تاریخی قلعه صمصام 
خبر داد و گفت: این اقدام با هدف حفاظت از ارزش های 
تاریخی و فرهنگی و در راستای توسعه گردشگری پایدار و بهبود 
منظر شهری انجام می گیرد. به گزارش خبرنگار ما، مرجان 
جوادیان به برگزاری جلسه مشترک با نادر زینالی، مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز اشاره کرد و 
افزود: این جلسه روز گذشته با محوریت بررسی و ارائه طرح 
محوطه سازی محدوده مقابل پل تاریخی گل دختر و قلعه 
صمصام تا پیاده روی مقابل پمپ بنزین برگزار شد. جوادیان 
با اشاره به جزئیات طرح گفت: این طرح بخشی از یک پروژه 
که هدف  بزرگ تر تحت عنوان رینگ تاریخی شهر است 
آن اتصال نقاط مختلف تاریخی از طریق ایجاد مسیرهای 
کید براینکه این  پیاده روی و محوطه سازی ست. جوادیان با تا
پروژه به منظور ایجاد ارتباط بهتر بین لکه های تاریخی شهر و 
تقویت محورهای گردشگری در منطقه طراحی شده، افزود: 
در این جلسه موافقت اولیه برای اجرای طرح اعلام شد. رئیس 
اداره سیما و منظر شهری معاونت شهرسازی تصریح کرد: 
همچنین در این جلسه، موضوع انعقاد تفاهم نامه همکاری 
بین شهرداری و اداره کل میراث فرهنگی مطرح شد که مورد 
تایید و استقبال مدیرکل قرار گرفت. این مسئول، هدف از 
انعقاد تفاهمنامه را پیشبرد پروژه ها با رویکرد هم افزایی و 
مشارکت فعال بین دستگاه ها عنوان کرد. وی در ادامه به 
ح محوطه سازی به عنوان ورودی شهر اشاره  اهمیت طر
کنون در دستور کار داریم، ورودی  کرد و گفت: بخشی که هم ا
اصلی شهر و شامل محدوده روبه روی پل تاریخی پل دختر و 
کنون به عنوان فضایی متروک  ساختمان اداره برق است که ا
ح جدید، این فضا به  و بلااستفاده باقی مانده است. در طر
عنوان یک پیشخوان فرهنگی و گردشگری برای قلعه صمصام 
و پل تاریخی تعریف شده که امکان اتصال این محدوده 
به پارک رود فراهم خواهد شد و نقش مهمی در توسعه 
کید کرد: اجرای این  گردشگری شهری ایفا می کند. جوادیان تا
پروژه می تواند به بهبود منظر شهری، افزایش جذابیت های 
تاریخی و تقویت زیرساخت های گردشگری کمک شایانی کند 

و زمینه ساز توسعه پایدار در این منطقه باشد. 

معاون استاندار فارس: 

انقلابی بودن در حرکت در مسیر کسب رضایت مردم و تحکیم نظام است 
کوتــــاه

و  امنیتی  سیاسی،  - معاون  شیراز 
اجتماعی استانداری فارس با بیان اینکه 
کید کرد:  انقلابی بودن به شعار نیست، تأ
هر فرد یا جریانی که در راستای رضایتمندی 
مردم و تحکیم پایه های نظام اسلامی اقدام 
کند، انقلابی محسوب می شود. حجت ا... 
رضایی، در آیین تکریم و معارفه سرپرست 
به  اشاره  با  رستم  شهرستان  فرمانداری 
اهمیت اجماع سیاسی در تأمین امنیت و 
تقویت نظام، گفت: در حوزه امنیت، آنچه 
موجب استحکام نظام می شود، اجماع 
هیچ  و  است  سیاسی  جریان های  همه 
جریانی نباید خود را انقلابی تر از دیگران 
بداند. وی افزود: انقلابی بودن به معنای 
مردم داری، رفتار شایسته با مردم و عمل در 
راستای منافع عمومی است. مبنای انقلاب 
کید  اسلامی، گفتمان امام راحل )ره( و تأ
رهبر معظم انقلاب همواره بر توجه به مردم و 
خدمت صادقانه به آنان بوده است. رضایی 
مردمان  رستم  شهرستان  اینکه  بیان  با 
بزرگی را در خود پرورش داده و در دوران 

دفاع مقدس شهدای والامقامی تقدیم 
انقلاب کرده است، بیان کرد: این منطقه 
ظرفیت بالایی در حوزه منابع انسانی دارد 
و باید از این ظرفیت ها به خوبی استفاده 
شود. وی در ادامه با اشاره به مفهوم قدرت 
هوشمند  قدرت  کرد:  تصریح  هوشمند، 

ترکیبی از قدرت سخت و قدرت نرم است 
و کشوری که این دو را به صورت همزمان 
خواهد  پایدار  باشد،  داشته  اختیار   در 
ماند. دستاوردهایی نظیر موفقیت های 
امنیتی می تواند پشتوانه ای برای چانه زنی 
آنچه  اما  کرات بین المللی باشد،  در مذا

قدرت نرم را به ابزار بازدارندگی مؤثر تبدیل 
می کند، حضور و پشتیبانی مردم است. 

   امنیت، خط قرمز نظام است
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
استانداری فارس در ادامه سخنان خود 
با اشاره به برخی اقدامات اخیر در حوزه 
باقری در  گفت: شهادت قاضی  امنیت، 
روزهای گذشته از جمله وقایع تلخ بود که 
بلافاصله پس از آن، کمیته رصد تشکیل شد 
و عوامل آن حادثه در کوتاه ترین زمان ممکن 
شناسایی و دستگیر شدند. وی همچنین به 
حادثه حمله فردی با سلاح سرد در خیابان 
منوچهری شیراز اشاره و اظهار کرد: در این 
حادثه متأسفانه چهار نفر کشته و دو نفر 
زخمی شدند، اما عامل حمله توسط پلیس 
کید بر  در لحظه زمین گیر شد. رضایی با تأ
اینکه امنیت مردم خط قرمز نظام است، 
بیان کرد: هرکس در هر نقطه ای بخواهد 
امنیت و آرامش مردم را به خطر بیندازد، با 

برخورد قاطع مواجه خواهد شد. 

 با حضور معاون وزیر راه؛
 پروژه تقاطع غیر هم سطح ورودی شرقی 

شهر نکا کلنگ زنی شد 
پروژه تقاطع غیر هم سطح ورودی شرقی نکا با حضور 
بازوند معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیر شرکت ساخت و 
، مهدی یونسی رستمی  توسعه زیربناهای حمل و نقل کشور
استاندار مازندران، غلامرضا شریعتی اندراتی نماینده مردم 
شرق مازندران در مجلس شورای اسلامی، حجت الاسلام 
محمدصادق محمدی لائینی امام جمعه و مهدی داوودی 
فرماندار شهرستان نکا و دیگر مسئولین استانی و شهرستانی 
عصر پنج شنبه 1۵ خرداد ماه کلنگ زنی شد.  پروژه تقاطع غیر 
هم سطح ورودی شرقی نکا)چاله پُل( با حضور بازوند معاون 
وزیر راه و شهرسازی و مدیر شرکت ساخت و توسعه زیربناهای 
حمل و نقل کشور، مهدی یونسی رستمی استاندار مازندران، 
غلامرضا شریعتی اندراتی نماینده مردم شرق مازندران در 
مجلس شورای اسلامی، حجت الاسلام محمدصادق محمدی 
لائینی امام جمعه و مهدی داوودی فرماندار شهرستان نکا و 
دیگر مسئولین استانی و شهرستانی عصر پنج شنبه 1۵ خرداد 
ماه 14۰4 کلنگ زنی شد. این پروژه توسط شرکت عمران درسا 
قائم با اعتباری بالغ بر 1۸۰ میلیارد تومان تا 1۸ الی ۲4 ماه دیگر 
بهره برداری می شود.  گفتنی است: پروژه  تقاطع غیر هم سطح 
، ارتفاع ۲۰/۵  ورودی شرقی شهر نکا )چاله پُل(، با دهانه 1۰ متر
متر و طول حدود 4۰۰ متر در راستای تسهیل تردد و بهبود 
ورودی شرقی شهری نکا طراحی و بهبود طرح ترافیک احداث 
می شود و انتظار می رود با تکمیل آن، مشکلات ترافیکی منطقه 
کاهش یافته و دسترسی ایمن تری برای شهروندان فراهم شود. 

 شهرداری بافت تاریخی گرگان 
راه اندازی می شود

ایسنا/گلستان شهردار گرگان از راه اندازی شهرداری بافت 
تاریخی گرگان خبر داد. مجید طاهری روز چهارشنبه ۲1 خرداد 
در بازدید از بافت قدیم و تاریخی گرگان اظهار کرد: بافت قدیم 
گرگان شاهکار معماری و اصالت است که به عنوان مشخصه ها 
و نمادهای شهر در حال تبدیل شدن به یکی از جاذبه های 
گرگان را  گردشگری مرکز استان است. وی بافت تاریخی 
موزه زنده و با ارزش دانست و تصریح کرد: به لطف اقداماتی 
گذشته انجام  که مجموعه مدیریت شهری در سال های 
داده، بافت تاریخی در حال حاضر یکی از مقاصد مسافران و 
گردشگران است. شهردار گرگان با بیان اینکه عملیات کفسازی 
حدفاصل میدان شهرداری تا چهارراه میدان در دستور کار قرار 
کنان بافت،  دارد، ادامه داد: با توجه به سرزندگی و زندگی سا
نیاز بود عملیات بهسازی و بازسازی در این معبر صورت بگیرد. 
ادامه عملیات کفسازی به سمت محله دربنو، خیابان شهید 
رجایی و خیابان نعبلندان به زودی آغاز می شود. طاهری با 
کید اینکه یکی از برنامه های مهم ما این است که با اخذ مجوز  تا
از وزارت کشور، شهرداری بافت تاریخی گرگان را راه اندازی کنیم، 
گفت: از ادارات آب، برق و گاز تقاضامندم در موضوع بهسازی 

بافت تقدیم با شهرداری همکاری لازم را داشته باشند. 


